



## Protokoll

Humanistiska och teologiska studentkåren  
vid Lunds universitet

Fullmäktige

2016-10-11

### Närvarande ledamöter

My Bodin (ledamot)

Saga Cornelius (ledamot) fr.o.m. § 10

Gustav Ekström (ledamot)

Marina Hansson (ledamot) t.o.m. § 10

Elisabeth Jensen Haverling (ledamot)

Oskar Johansson (ledamot)

Linnea Karlsson (ledamot)

August Lindberg (ledamot)

Alexander Nymark (ledamot)

Lukas Olsson (ledamot) fr.o.m. § 10

Hedvig Pettersson (ledamot)

Veronica Pålsson (ledamot)

Nils Rood (ledamot)

Rasmus Silfver (ledamot)

Sissela Sjöberg (ledamot)

### Mötespresidium

Jesper Sjöström Strobel (ordförande)

Daniel Kraft (sekreterare)

# Fullmäktigemöte II

LUX, sal B336  
11 oktober 2016

## 1 Mötets öppnande

Jesper Sjöström Strobel förklarade mötet öppnat klockan 17:32.

## 2 Justering av röstlängden

13 ledamöter befanns närvarande vid röstlängdens justerande.

*Fullmäktige beslutade att*

- justera röstlängden enligt ovan.

## 3 Val av justerare och justeringstid

Oskar Johansson och August Lindberg kandiderade.

Amanda Bjernestedt yrkade på att

- efter en veckas tid från tillfället då protokoll skickats ut, finna protokollet färdigjusterat. Justerat protokoll signeras i sin senaste form senast en vecka efter det att kårordförande meddelat att protokollet är färdigt för påskrift.

*Fullmäktige beslutade att*

- bifalla Amanda Bjernestedts yrkande.
- välja Oskar Johansson och August Lindberg till justerare, tillika rösträknare.

## 4 Mötets behöriga utlysande

*Fullmäktige beslutade att*

- finna mötet behörigen utlyst.

## 5 Fastställande av föredragningslistan

*Fullmäktige beslutade att*

- fastställa föredragningslistan i enlighet med kallelse.

## 6 Adjungeringar

Förelåg ej.

## 7 Föregående mötes protokoll

Jesper Sjöström Strobel föredrog ärendet. Fullmäktige hade att ta ställning till protokoll från valfullmäktige 1, 2 och 3, samt fullmäktigemöte 1 (bilagor 1a-d).

*Fullmäktige beslutade att*

- lägga protokollen från valfullmäktige 1, 2 och 3 samt fullmäktigemöte 1 till handlingarna (bilagor 1a-d).

## 8 Information

### a) Presidiet

Amanda Bjernestedt är frånvarande på grund av sjukdom.

I sin frånvaro informerade Amanda Bjernestedt genom Sissela Sjöberg att

- mycket tid och arbete har gått till att sammanställa alla dokument till det ekonomiska bokslutet och årsredovisningen. Just nu befinner sig bokslutet hos redovisningskonsult Anette Palm, som kommer att skicka det till vår ekonomiske revisor Nils Albertsen om ca 2 veckor. Redovisningskonsulten och revisorn är medvetna om tidsramarna som gäller för inlämning av årsredovisning till universitetet för att få kärstöd (inlämning senast 30 november). Dialog förs även med sakrevisor Angelica Kauntz och hela presidiet är involverat.
- styrelsen har haft två möten den senaste månaden, där det bland annat beslutats om stadgeförslag. Marina Hansson berättade å styrelsens vägnar att på dagens möte hade HTS bland annat ingått i avtal (rörande ansvarsfördelning av den delande institutionen Kommunikation och medier) med Samhällsvetarkåren. Styrelsen har även haft en strategidag som uppföljs av en strategidag lördagen den 15 oktober. Förslag på konkretisering av verksamhetsplanen kommer att presenteras för fullmäktige.
- som Ronja Lundgren skriver i sin rapport, är det budgetberedning på fakulteten.
- Amanda Bjernestedt sitter i två arbetsgrupper för LUS. Den ena arbetar med Universitetets särskilda verksamheter och den andra planerar symposierna som ska hållas när studentinflytandet vid Lunds universitet firar 150 år i maj nästa år.
- hon har varit på Studentlunds stormöte. Ny studentlundscoordinator behövs och senaste datum för att kandidera är den 28 oktober. Karnevalskommittén söker folk och mingel för intressenter äger rum idag (11 oktober). På nästa Studentlundsmöte kommer SKFM:s inträde i Studentlund behandlas.
- Amanda Bjernestedt och Daniel Kraft är med i Lundagård igen där de försvarar och förtydligar metoden i utbildningsutskottets rapport Tomma schan.

Sissela Sjöberg informerade om att

- hon sitter med i kommunikationsgruppen för Studentlundssamarbetet. I kommunikationsgruppen sitter Sissela Sjöberg i en arbetsgrupp som jobbar med Studentlunds marknadsföring. Sissela Sjöberg sitter med i en annan arbetsgrupp som jobbar med Studentlunds hemsida.
- novischperioden är inte helt slut. Efter utvärdering (med novischamiral Hedvig Pettersson och sexmästare Nils Rood), har faddrar och fixares utvärderingar sammanställts. Nästa vecka är det fadder- och fixartack. Novischperiodens resultat och budget börjar även att bli färdigt.

- presidiet har varit på krisutbildning.
- i studiesociala utskottet arbetar de med en svensk/engelsk ordlista. Utskottet fortsätter på en undersökning om stress/engagemang som tidigare utskott påbörjat. Något som undersöks är hur studenter på HT-fakulteten upplever olika ting?
- hon har deltagit i en lika villkors-konferens som hanterade JLM-frågor. Ett centralt tema var representation inom högre utbildning. Saga Cornelius som är JLM-ansvarig i styrelsen följde med på konferensen som varade i två dagar.
- hon kommer att, tillsammans med personal från fakulteten, ta fram en krisplan som är gemensam för institutionerna. Det är inte alla institutioner som har krisplaner. Sissela Sjöberg kommer att vara studeranderepresentanten i arbetets gång.
- sexmästeriet kommer att ha en sittning snart.

Daniel Kraft informerade om att

- han har varit i Stockholm och träffat andra kårer inom SFS för att diskutera SFS fokusfråga om tilldelningssystemet. De sammanträdande kårernas infallsvinkel har haft fokus på HSTJ-prislappen och regeringens beslut att 2019 slopa höjda ersättningsbelopp samtidigt som regeringen vill öka antalet platser på ämneslärutbildningen. Kårerna kommer att inledningsvis skriva en debattartikel.
- generöst räknat är studentrådsaktiva 70 personer till antalet. Även om det aldrig varit så många aktiva i studentråden så finns det inaktiva studentråd, men Daniel Kraft jobbar vidare genom att föra dialog med studierektorer på fakulteten.
- han ingår i en arbetsgrupp (för LUS) som jobbar med kvalitetssäkringssystemet. Universitetskanslerämbetet har nyligen släppt en rapport om att införa ett nytt system för att åter kunna kvalificera sig på European National Quality Assurance- rankingsystemet (ENQA). Kvalitetssäkring kommer att vara en fråga för fakulteten som i februari och mars för kvalitetsdialoger – förberedelser för dialogerna sker under hösten.
- den 17-18 oktober håller grundutbildningsnämnden internt på Ystad saltsjöbad. Presidiet är inbjudet tillsammans med en representant per studentråd. Temat för den första dagen är "vad kan göras med de medel som tilldelas oss". Föreläsningar och workshop kommer att hållas. Den andra dagen är studierektorernas och temat kommer att vara utbildningskvalitet i högre utbildning, med ett pass om kursutvärderingar. Fakulteten jobbar med att ta fram en ny policy för kursutvärderingar.
- i utbildningsutskottet jobbas det vidare med kursutvärderingsprojektet.

## b) Studentrepresentanter

En rapport hade inkommit från fakultetsstyrelsens arbetsutskott (bilaga 2).

Grundutbildningsnämnden har haft ett möte nyligen. Rapport från detta sammanträde behandlas på fullmäktigemöte 3.

## 9 Valfrågor

Förelåg ej.

## 10 Stadga i andra läsningen

Sissela Sjöberg föredrog ärendet. Fullmäktige hade att besluta om kårens stadga i andra läsningen (bilagor 3b-e).

Från styrelsen hade en proposition (bilaga 3a) inkommit om att

- i innehållsförteckningen, 1.2.1, 1.2.8 samt 3.4.4 ändra "delegationsordning" till "attest- och delegationsordning".
- i 2.1.5. ändra "Humaniora eller Teologi" till "humaniora eller teologi".
- i 3.3.5 och 3.4.4, i de sista meningarna, ändra "övriga åliggande" till "övriga åligganden".
- i 3.4.4, i att satsen om styrdokument: ändra "att se över gällande styrdokument. Åsiktsdokument [...]" till "att se över gällande styrdokument, åsiktsdokument [...]", och ändra "likande" till "liknande".
- i 6.1.1 stryka bindestrecket och ändra "ledamot" till "utskottsledamot".
- i 6.2.2. ändra "Humanistiska och Teologiska fakulteterna" till "humanistiska och teologiska fakulteterna".
- till stadgan tillfoga ett försättsblad med titel, kårens logga, datum för fastställande och datum för ikraftträdande. Detta ersätter den likalydande information som inleder det nuvarande dokumentet.
- ändra stadgans typsnitt från Times new roman till Garamond.
- fastställa det framvaskade förslaget till stadga med redaktionella ändringar i andra läsningen.

Diskussion.

### - Ordningsfråga

Lukas Olsson anlände till mötet 18:00.

Röstlängden justerades därmed till 14 personer.

## 10 (forts.)

Diskussion (forts.).

### - Ordningsfråga

Saga Cornelius anlände till mötet 18:06.

Röstlängden justerades därmed till 15 personer.

## 10 (forts.)

My Bodin yrkade på att

- uppdra åt styrelsen att utarbeta en ny innehållsförteckning till stadgan till nästa FUM så att varje paragraf har en egen rubrik och konsekvent indelning.

Sissela Sjöberg yrkade på att

- att i 3.3.5, tredje att-satsen, ändra "fullmäktigemötem" till "fullmäktigemöten".
- att i 3.3.5, sista att-satsen, ändra "framläggamde" till "framlägganden".
- att i 3.3.6 ändra "fullmäktige suppleant" till "fullmäktigesuppleant".

- att i 3.4.4 ändra "heltidssarvoderade" till "heltidsarvoderade".
- att i 3.5.5 ändra "kårdordförändens" till "kårdordförändes".
- att i 5.3.1 ändra "presidiums" till "presidials".

## - Ordningsfråga

Marina Hansson lämnade mötet 18:19.

Röstlängden justerades därmed till 14 personer.

## 10 (forts.)

Diskussion (forts.).

Oskar Johansson yrkade på

- att behandla alla redaktionella ändringar i klump.

My Bodin drog tillbaka sitt yrkande.

*Fullmäktige beslutade att*

- bifalla Oskar Johanssons yrkande och behandla alla redaktionella ändringar i klump.
- bifalla propositionens första till åttonde punkt tillsammans med Sissela Sjöbergs sex punkter.
- bifalla propositionens nionde punkt och fastställa det framvaskade förslaget till stadga med redaktionella ändringar i andra läsningen.

## 11 Interpellation

Oskar Johansson hade vid fullmäktigemötet den tjugofjärde maj 2016 interPELLERAT Ilda Kahrmanovic (bilagor 4a-g) enligt följande:

1. Hur har studentrådet tillsatt och arbetat med studeranderepresentanter i styrelsen för Institutionen för kulturvetenskaper under verksamhetsåret 15/16?
2. Hur har studentrådet specifikt arbetat med kontakten till institutionsledningen under året?
3. Vad har studentrådet gjort för att tillsätta den post som har blivit vakant efter det att den tidigare representanten av sagt sig sitt uppdrag?
4. Hur har studentrådet arbetat med rapporteringen från styrelsens studeranderepresentanter till övriga medlemmar utav studentrådet?
5. Av vilka anledningar har studentrådets studeranderepresentanter ej deltagit under några utav styrelsens sammanträden från augusti till februari, och hur arbetar studentrådet för att motverka dessa?

Ilda Kahrmanovic var vid det tillfället (24/5 2016) inte närvarande och hade inte avgivit något skriftligt svar, varför frågan bordlades. Frågan togs ånyo upp till behandling på fullmäktigemötet den trettonde september 2016. Ilda Kahrmanovic var inte heller vid det tillfället närvarande och hade inte avgivit något skriftligt svar, varför frågan bordlades. Frågan togs nu på nytt upp till behandling.

Ilda Kahrmanovic var inte närvarande och hade inte avgivit något skriftligt svar.

Diskussion.

## - Ordningsfråga

Lukas Olsson yrkade att

- sätta streck i debatten

*Fullmäktige beslutade att*

- dra streck i debatten

## 11 (forts.)

*Fullmäktige beslutade att*

- avsluta interpellationen.

## 12 Övriga frågor

Inga övriga frågor förelåg.

## 13 Mötets avslutande

Jesper Sjöström Strobel förklarade mötet avslutat klockan 19:07.



Oskar Johansson  
*justerare*



August Lindberg  
*justerare*



Jesper Sjöström Strobel  
*mötesordförande*



Daniel Kraft  
*mötessekreterare*



Amanda Bjernestedt  
*kårordförande*

